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سرچهان

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان سرچهان:

برداشت زعفران از مزارع سرچهان 
آغاز شد

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان سرچهان از شروع برداشت 
زعفران از سطح 5 هکتار مزارع این شهرستان خبر داد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان سرچهان، علی موسی پور جشنی، 
افزود: عملیات برداشت این محصول از اواسط آبان ماه آغاز 

شده است و تا اوایل آذر ادامه دارد.
وی با اشاره به اینکه متوسط عملکرد زعفران در هکتار بین 
3 تا 4 کیلوگرم است، تصریح کرد: پیش بینی می شود امسال 

میزان 15 کیلوگرم زعفران در سرچهان برداشت شود.
این  برداشت  فصل  پایان  تا  کرد:  بیان  جشنی  پور  موسی 
محصول، زمینه ایجاد 400 فرصت شغلی موقت در سرچهان 

فراهم می شود.
شده  باعث  دریا  سطح  از  ارتفاع  بودن  بالا  وی،  گفته  به 
است محصول زعفران در این شهرستان از مرغوبیت بالایی 

برخوردار باشد.

ارسنجان 

اولین پویش بذرکاری مراتع سوخته 
در شهرستان ارسنجان

سرویس خبری/ داور یزدانی: اولین پویش بذرکاری مراتع 
سوخته در شهرستان ارسنجان با استفاده از بذور جنگلی بومی 
نشین  دال  ارتفاعات  سوخته  مناطق  در  بادام کوهی  و  ارژن 
)گولی سیاه( این شهرستان انجام گرفت. به گفته خسروانی 
توسط  پویش  اولین  ارسنجان،  شهرستان  طبیعی  منابع  رئیس 
دو  طی  که  طبیعی  منابع  اداره  زبده  کارشناسان  و  رئیس 
روز  یک  و  کوه  در  شبمانی  و  روی  پیاده  روز  )یک  روز 
بذرکاری( با توجه به صعب العبور بودن منطقه و خطر سقوط 
از  صرفاً  بذرکاری  نیاز  مورد  سطح  همچنین  و  پرتگاه ها  از 
و گروه های  مردم  عموم  از  و  شده  استفاده  نیروهای خاص 

مردم نهاد و طبیعت دوست دعوت به عمل نیامده است.
از  خصوص  این  در  رو  پیش  بذرکاری های  در  افزود:  وی 
خواهد  عمل  به  دعوت  نهاد  مردم  گروه های  و  مردم  عموم 
تابستان  آتش سوزی های  در  که  است  ذکر  به  لازم  آمد. 
گذشته صدها هکتار از جنگل ها و مراتع شهرستان ارسنجان 
طعمه حریق گردیده است که بذرکاری در این مراتع سوخته 
در دستور کار منابع طبیعی شهرستان ارسنجان قرار دارد و 

با همکاری های مردم طبیعت دوست به انجام خواهد رسید.

فسا
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان فسا خبر داد؛

پیش بینی برداشت 12 هزار تن
ذرت دانه ای در فسا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان فسا گفت: پیش بینی می شود 
 12 بالغ بر  شهرستان  در  دانه ای  ذرت  هکتار   1337 سطح  از 

هزار تن ذرت دانه ای برداشت شود.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان فسا، ناصر انصاری افزود: برداشت 
تا  و  شده  آغاز  ماه  آبان  از  شهرستان  این  در  دانه ای  ذرت 

اواخر آذرماه ادامه دارد.
وی ضمن اشاره به اینکه کار برداشت مکانیزه مزارع ذرت 
 6 گفت:  می شود  آغاز  کمباین  دستگاه   25 به کارگیری  با 
آماده  تن  هزار   40 ظرفیت  به  خشک کنی  ذرت  کارخانه 

دریافت ذرت دانه ای کشاورزان هستند.
این مقام مسئول ادامه داد: عمده ارقام ذرت کشت شده در 
شهرستان فسا شامل 703 و سیمون و AS 71، آمریکن ژنتیک 
اقلیم این شهرستان  است که از بهترین عملکرد تولیدی در 

برخوردار است.
انصاری بر اهمیت کشت ذرت به عنوان یک کنستانتره در 
تأمین خوراک دام و طیور و همچنین ماده اولیه در صنایع 
غذایی از جمله کارخانه های روغن کشی تأکید کرد و گفت: 
و  الگوی کشت  تغییر  طرح  با  سالانه  است  کار  دستور  در 
گیاهان  و  پنبه  نظیر  بر  آب  کم  گیاهان  کردن  جایگزین 

دارویی از سطح زیرکشت این محصول کاسته شود.
در  ذرت  مزارع  از  درصد   50 به  قریب  کرد:  ابراز  وی 
شهرستان فسا با سیستم های نوین آبیاری می شوند تا حداکثر 

بهره وری از نهاده های تولید به دست آید.

استان بوشهراستان بوشهر

معاون غذا و داروی استان بوشهر
عنوان کرد؛

کمبود مُسَکِن و قطره چشمی
در بوشهر

معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی بوشهر با اشاره به 
بهبود وضعیت سرم و آنتی بیوتیک در استان گفت: کمبود 
یکسری مُسَکن ها و قطره های چشمی در استان بوشهر وجود 

دارد.
یحیی رضایی در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: کمبود دارو 
به خصوص آنتی بیوتیک ها با شیوع آنفلوآنزا و سرماخوردگی 
مختص استان خاصی نیست، بلکه مشکل کشوری است؛ سهم 
استان بوشهر از داروی کشور 1.03 درصد عرضه است که 

هرگونه کمبود ناشی از کاهش دارو در کشور است.
آنتی بیوتیک  اکنون وضعیت سرم و  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
نسبت به هفته گذشته رو به بهبود است، اضافه کرد: موجودی 
سرم تا حدود زیادی و آنتی بیوتیک تا حدودی شارژ شده 
است اما درخصوص یکسری مُسَکن ها و قطره های چشمی در 

استان بوشهر کمبود وجود دارد.
بابیانم  بوشهر  پزشکی  علوم  دانشگاه  داروی  و  غذا  معاون 
اینکه تا یک هفته پیش کمتر داروخانه ای در استان بوشهر 
اغلب  داروخانه های  اما  اکنون  افزود:  داشت،  آنتی بیوتیک 
شارژ  مرتب  موجودی  و  دارند  را  آنتی بیوتیک  داروهای 

می شود.
رضایی درخصوص وضعیت داروهای قلبی و ام اس تصریح 
بیماران خاص در  تأمین داروهای  فعلًا در  کرد: خوشبختانه 
دارو  انواع  کافی  مقدار  به  و  نداریم  کمبودی  بوشهر  استان 

وجود دارد.
وی با اشاره به گران شدن داروهای ام اس بیان کرد: افزایش 
قیمت دارو از جیب مردم پرداخت نمی شود بلکه این تغییر 
قیمت فقط برای دولت و بیمه ها اعمال می شود و بیمه ها پول 

افزایش قیمت داروها را پرداخت می کنند.
استاندار بوشهر تأکید کرد؛

تخصیص 1۵ درصد منابع بانکی 

 
به بخش کشاورزی بوشهر

به  بانکی  منابع  درصد   15 تخصیص  گفت:  بوشهر  استاندار 
بخش کشاورزی این استان الزامی است.

شورای  جلسه  در  محمدی زاده  احمد  ایلنا،  گزارش  به 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان بوشهر با اشاره 
محصولات  تولید  عرصه  در  استان  این  جایگاه  اهمیت  به 
کم  نخیلات  جایگزینی  و  نوسازی  کرد:  اظهار  کشاورزی 
بازده در اراضی باغات استان بوشهر با ارزش و بازدهی بالای 

تولید مورد توجه ویژه قرار داده شود.
از  برای حمایت  بانکی  اینکه پرداخت تسهیلات  بابیان  وی 
بخش کشاورزی در اولویت قرار بگیرد، اضافه کرد: حمایت 
و حل مشکلات اعتباری تولیدکنندگان بخش کشاورزی باید 
مورد توجه ویژه قرار داشته باشد و در این زمینه تخصیص 15 
الزامی  بانکی به بخش کشاورزی استان بوشهر  درصد منابع 

است.
استاندار بوشهر تصریح کرد: باید راهکاری طراحی شود تا با 
مقررات زدایی برای بهبود فضای کسب و کار فرایند مجدد 
با  تولید  و  کار  و  پروانه های کسب  تمدید  در  استعلام  اخذ 

حذف استعلام حذف شود و یا به حداقل برسد.
محمدی زاده با بیان اینکه  تسهیل صدور مجوزهای کسب و 
کار باید در اولویت قرار بگیرد، عنوان کرد: با توجه به اینکه 
سبزی،  مختلف  عرصه های  در  کشاورزان  نیازهای  از  یکی 
باید با حمایت از بخش  صیفی و زراعی بذر محصول است 

خصوصی زمینه تولید بذر در استان فراهم شود.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

شهردار بندرعباس:

شهرداری ها نمی توانند بدون
استفاده از سرمایه گذار، پیشرفت 

قابل توجهی داشته باشند

 
شهردار بندرعباس گفت: قطعاً امروز شهرداری ها نمی توانند 
توجهی  قابل  پیشرفت  سرمایه گذار،  استفاده  ظرفیت  بدون 

داشته باشند.
تخصصی  نشست  در  نوبانی  مهدی  مهر،  گزارش  به 
جذب  و  شهرداری ها  سرمایه گذاری  فرصت های  شناسایی 
همه  اصلی   نیاز  کرد:  بیان  بندرعباس،  در  سرمایه گذاران 
انجام  به  سرمایه گذار  جذب  حاضر،  شرایط  در  شهرداری ها 
شهرداری ها  پایدار  درآمدهای  و  است  توسعه ای  پروژه های 
پایین است و از سوی دیگر مردم انتظار خدمات از شهرداری 
درآمد  با  تا  شده  سبب  شهرها  وسعت  گستردگی  و  دارند 
اندکی که داریم، پروژه های توسعه ای و کارهای انجام شده، 

کمتر به چشم بیاید.
روبرو  عدیده ای  مشکلات  با  شهرداری ها  کرد:  اظهار  وی 
هستند و بخصوص در بندرعباس به دلیل شرایط خاص آب 
و هوایی، عملًا ساخت و سازها در فصول و ماه های خاصی 
صورت می گیرد و در دیگر ماه های گرم سال، عملًا رکود 
در ساخت و سازها را شاهد هستیم که از میزان درآمدهای 

شهرداری می کاهد.
پایین  درآمد  به  توجه  با  کرد:  اظهار  بندرعباس  شهردار 
دوچندان  اهمیتی  سرمایه گذاری  به  نسبت  نیاز  شهرداری ها 
امر، در بحث سرمایه گذاری  این  یافته است و برای تسهیل 
تمام مجوزها برای سرمایه گذار واقعی با کمک شهرداری اخذ 
می شود تا سرمایه گذار بتواند با راحتی و آرامش بیشتری بر 

روی محور سرمایه گذاری خود متمرکز شود.
گردشگری  برای  نقطه  بهترین  ساحل  اینکه  بیان  با  نوبانی 
است، تصریح کرد: ما با مشکل حریم 60 متری دریا مواجه 
هستیم که به همین منظور بخشی از خدمات که در کنار دریا 
لازم است، وجود ندارد. در بحث زیباسازی فضای شهری نیز 
فعالیت های زیادی انجام شده است که فضاسازی برای بازی 
کودکان و نوجوانان از جمله آن است و البته کارهای زیادی 

تا رساندن وضعیت به رضایتمندی مردم باقی مانده است.
صفر صادقی پور مدیر کل امور شهرداری ها و دهیاری های 
داشت:   اظهار  نشست  این  در  نیز  هرمزگان  استانداری 
هزینه های جاری  شهرداری ها بسیار گران و سرسام آور  شده 

که سبب سختی و چالشی  اداره کردن شهرها شده است.
وی افزود: شهرداری ها به عنوان یک نهاد عمومی و غیردولتی 
با این سیستم سر و کار دارند و این  از بدو تولد  که مردم 
است، در معرض  نهاد  این  با  ارتباط مردم  نمایانگر  ویژگی 

انتظارات بسیاری قرار دارند.
استانداری  دهیاری های  و  شهرداری ها  امور  مدیرکل 
سمت  به  باید  شهرداری ها  اینکه  به  اشاره  با  هرمزگان، 
درآمدهای پایدار غیردولتی سوق پیدا کنند بیان کرد: با منابع 
پایدار درآمدی از ظرفیت سرمایه گذاری بخش خصوصی در 

پروژه ها رضایت مندی مردمی ایجاد شود.
صفر صادقی پور ادامه داد: قطعاً امروز شهرداری ها نمی توانند 
توجهی  قابل  پیشرفت  سرمایه گذار،  استفاده  ظرفیت  بدون 

داشته باشند.
وی در بخش دیگری از اظهاراتش به ظرفیت های نوار ساحلی 
هستیم  تلاش  در  افزود:  و  کرد  اشاره  آن  پتانسیل های   و 
بهترین بهره برداری را از خط نوار ساحلی انجام و در راستای 

گردشگری و جذب سرمایه گذار از آن بهره ببریم.
استانداری  دهیاری های  و  شهرداری ها  امور  مدیرکل 
و  عملیات  توان  شهرداری ها  امروز  گفت:  هرمزگان، 
با جذب  ندارند و  اجرایی تمام پروژه های سرمایه گذاری را 
این  شهرداری  پروژه های  در  آنها  مشارکت  و  سرمایه گذار 
فضای  در  توسعه  و  پیشرفت  شاهد  و  می شود  برطرف  خلع 

شهری خواهیم بود.
حوزه های  در  موفق  تجربیات  اشتراک گذاری  پور،  صادقی 
شهری را امری موفق دانست و خاطرنشان کرد: آیین نامه ای 
تدوین  حال  در  کشور  در  سرمایه گذاری  بحث  در  جدیدی 
جلسه،  این  در  حاضر  سرمایه گذاران  نظرات  که  است 

شهرداران و اعضای شورا می تواند راه گشا باشد.
علی اکبر اسدی مدیرکل دفتر امور اقتصادی، سرمایه گذاری 
کشور  دهیاری های  و  شهرداری ها  سازمان  مالی  خدمات  و 
گفت: بحث ظرفیت سواحل استان هرمزگان فوق العاده است، 
هر استانی این ظرفیت را ندارد. یکی از دغدغه های استان های 
این  سریع تر  می کنیم  سعی  که  است  متر   60 حریم  ساحلی 

مهم حل شود.
سرمایه گذاری  فضای  و  شرایط  باید  اینکه  بیان  با  اسدی 
در  سرمایه گذاری  اطلس  یک  افزود:  شود،  ایجاد  ساحل  در 

شهرداری لازم به تولید است؛ اگر این اطلس ایجاد شده باید 
به روزرسانی شود.

یکی  موضوع  این  مالکیت،  سند  بحث  در  کرد:  اضافه  وی 
این  از مسائل جدی سرمایه گذاران است. در شیوه نامه حتماً 
موضوع قید خواهد شد که شرط اصلی براساس سند مالکیت 

و واگذاری است و بعد از آن ورود به پروژه اتفاق می افتد.
این مقام مسئول با بیان اینکه با بودجه های محدود شهرداری 
بازارچه  عنوان کرد:  افتاد،  نخواهد  اتفاق  توسعه ای  و  تحول 
در  موفق  پروژه  دو  بندرعباس  تره بار  میوه  و  ماهی فروشان 
بسترها  باید  دارد  است. سرمایه گذار وجود  بوده  این سال ها 

را آماده کنیم.

بندرعباس

مدیر کل راه و شهرسازی هرمزگان خبر داد؛

1۰ هزار سند واحد مسکونی در بافت 
فرسوده بندرعباس آماده تحویل

سند  هزار   10 گفت:  هرمزگان  شهرسازی  و  راه  کل  مدیر 
واحد مسکونی در بافت فرسوده تا پایان سال به صاحبان آن 

تحویل داده می شود.
به گزارش ایرنا، عباس کمالی افزود: بیش از دو هزار سند 
هم  بندرعباس  چاهستانی های  محله  در  مسکونی  واحدهای 

آماده واگذاری به صاحبان آن است.
ابلاغ  صورت  در  مالکیت  سندهای  این  اینکه  بیان  با  وی 
شیوه نامه های اجرایی از طرف وزارتخانه تحویل صاحبان آن 
داده می شود، اظهار کرد: بعد از بازسازی محله چاهستانی ها 
قرار است که محله اسلام آباد به صورت آزمایشی بازآفرینی 

شود.
مدیر کل راه و شهرسازی استان با اشاره به اینکه 43 درصد 
سکونتگاه های  و  فرسوده  بافت های  در  بندرعباس  شهر 
ها،  چاهستانی  محله  کرد:  تصریح  دارند،  اسکان  غیررسمی 
)شغو(، چه  توحید  قدیم(، شهرک  )شهناز  غفاری  الله  آیت 
چهکور، کمربندی، دوهزار، اسلام آباد، حسین آباد و طلا بند 

از جمله این محله ها است.
وی بیان کرد: محدوده قانونی شهر بندرعباس 7 هزار هکتار 
فرسوده  بافت  آن  هکتار   372 و  هزار  که  دارد  مساحت 
شهر  شکل گیری  اولیه  محلات  شامل  بیش تر  و  است  میانی 
بندرعباس هستند که در واقع رشد شهری در طول سالیان از 

این نقاط شروع و گسترش یافته است.
مدیر کل راه و شهرسازی استان اضافه کرد: این محدوده های 
ناکارآمد شامل هزار و 700 هکتار سکونتگاه غیررسمی، دو 
هزار و 3۹0 هکتار بافت فرسوده میانی و بیش از 300 هکتار 

محدوده های تاریخی است.
کمالی با اشاره به اینکه ۹ شهر هرمزگان چهار هزار و 246 
هکتار بافت فرسوده دارد که طبق آخرین سرشماری جمعیتی 
365 هزار و 60۸ نفر معادل 20 درصد در آن سکونت دارند، 
اقدام  کار  دستور  در  استان،  محله   20 اکنون  کرد:  تصریح 

مشترک دستگاه های اجرایی برای بازسازی است.

استان خوزستاناستان خوزستان

سرپرست اداره کل صنعت، معدن و تجارت 
خوزستان:

1۶۰ واحد صنعتی راکد در خوزستان 
به چرخه تولید بازگشت

سرپرست اداره کل صنعت، معدن و تجارت خوزستان گفت: 
تولیدی و صنعتی راکد  تاکنون ۱۶۰ واحد  امسال  ابتدای  از 
و غیر فعال در نقاط مختلف استان به چرخه تولید بازگشت.

حمیدرضا فلاح در گفت و گو با خبرنگار ایرنا با اشاره به 
نیمه  و  راکد  خوزستان  استان  در  تولیدی  واحد   ۴۶۰ اینکه 
راکد هستند بیان کرد: ۲ هزار و ۲۰۰ طرح تولیدی کوچک 
و بزرگ در استان در دست اجرا است که از این تعداد ۱۵۰ 

واحد بزرگ تولیدی هستند.
اداره کل  این  برنامه های شاخص  از  اینکه یکی  بیان  با  وی 
در استان خوزستان بازگشت به چرخه تولید واحدهای راکد 
واحدهای  به  می تواند  که  مواردی  از  یکی  داد:  ادامه  است 
قانون   این  است،  مالیاتی  معافیت  قانون  تولیدی کمک کند 
به درستی اجرا نشده  و نتوانسته به واحدهای تولیدی کمک 

کند.
وزارت  سوی  از  که  صنعت  آمایش  سند  به  اشاره  با  فلاح 
صمت تدوین شده است اظهار داشت: طبق این سند نرخ سود 
بانکی و مالیاتی برای واحدهای تولیدی بسته به نوع تولید و 

محل فعالیت واحد تولیدی باید متفاوت باشد.
تأثیر  سند  این  نهایی  تأیید  از  بعد  امیدواری کرد  ابراز  وی 

مثبت آن را در رونق واحدهای تولیدی شاهد باشیم.
سفر  در  اسلامی  شورای  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 

واحدهای  تولید  به  بازگشت  برای  خوزستان  به  خود  اخیر 
تولید و صنعتی راکد در استان قول مساعد داده است.

خرمشهر

مدیر مخابرات منطقه خوزستان خبر داد؛

توسعه شبکه تلفن و دیتای ثابت

 
در خرمشهر

مدیر مخابرات منطقه خوزستان از توسعه شبکه تلفن و دیتای 
ثابت در خرمشهر خبر داد.

اجرای  به  اشاره  با  ایسنا،  با  رحیم فلاح زاده در گفت و گو 
با  اظهار کرد:  تلفن خرداد خرمشهر  فنی در مرکز  عملیات 
اجرای عملیات فنی، حفاری، کابل کشی فیبر نوری و نصب 
تجهیزات فنی مخابراتی پیشرفته در این مرکز شبکه تلفن و 

دیتای ثابت در خرمشهر توسعه و ارتقا یافت.
وی افزود: به منظور توسعه شبکه تلفن ثابت و دیتای خانگی 
در مناطقی از خرمشهر سه کافوی مسی جمع آوری و کافوی 

پیشرفته نوری نصب، راه اندازی و وارد مدار شد.
جمع آوری  به  اشاره  با  خوزستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
کافوهای مسی در محدوده مرکز و برگردان کابل بر روی 
این کافوی نوری جدید، تصریح کرد: طرح نصب و راه اندازی 
کافوی نوری پیشرفته با هدف رفع نیازهای ارتباطی و توسعه 
شبکه تلفن ثابت همچنین ارائه خدمات نوین ارتباطی در نقاط 

مختلف محدوده مرکز تلفن خرداد خرمشهر اجرا شد.
موجب  نوری  کافوی  راه اندازی  و  نصب  گفت:  فلاح زاده 
پایداری ارتباطات شبکه تلفن ثابت شده و دسترسی مشترکان 
به اینترنت پهن با سرعت بالا و ارتباط مخابراتی با کیفیت 

را فراهم کرده است.
پیشرفته  نوری  کافوی  راه اندازی  و  نصب  با  افزود:  وی 
ساختار  در   FTTH شبکه های  ارائه  قابل  سرویس های 
سه  هر   Triple Play سرویس های  به  معروف    GPON

نوع سرویس Voice،Video  و Data  قابل ارائه هستند.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

معاون اداره کل بهزیستی 
کهگیلویه و بویراحمد:

۳۸میلیارد ریال به تجهیزات 
توان بخشی معلولان کهگیلویه 

و بویراحمد اختصاص یافت

 

 

  
گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  بهزیستی  کل  اداره   معاون 
و  توان بخشی  تجهیزات  تأمین  به  اعتبار  ریال  میلیارد   3۸
یافته  اختصاص  جاری  سال  در  استان  این  معلولان  پزشکی 

است.
کریم رهیده در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: 
این میزان اعتبار برای خرید تجهیزاتی مانند ویلچر، سمعک، 
کاشت حلزون، عصای سفید، ساعت گویا و سایر تجهیزات 
پزشکی معلولان کهگیلویه و بویراحمد اختصاص یافته است.
عدد  هزار   2 ویلچر،  دستگاه   250 تاکنون  کرد:  بیان  وی 
خریداری  مواج  تشک   50 و  سمعک  دستگاه   150 پوشینه، 

شده و در اختیار معلولان نیازمند قرار داده می شود.
رهیده تأکید کرد: از این میزان 25 میلیارد ریال برای خرید 
میلیارد  سه  حرکتی،  جسمی  معلولان  توان بخشی  تجهیزات 
میلیارد  هشت  و  نابینایان  توان بخشی  تجهیزات  برای  ریال 
اختصاص  پزشکی  توان بخشی  تجهیزات  تأمین  برای  ریال 

یافته است.
خیران  از  بهزیستی  اعتبارات  بودن  محدود  یادآوری  با  وی 
تجهیزات  برای خرید  تا کمک های خود  نیکوکار خواست 
پزشکی مورد نیاز معلولان کهگیلویه و بویراحمد را به اداره 

کل بهزیستی استان یا شهرستان های تابعه تحویل دهند.
معاون توان بخشی اداره کل بهزیستی کهگیلویه و بویراحمد  
مواج  تشک  و  طبی  کفش های  ویلچر،  اینکه   به  اشاره  با 
است  استان  معلولان  نیاز  مورد  پزشکی  اقلام  مهمترین  از 
اظهار داشت: خیران نیکوکار می توانند برای تأمین تجهیزات 
پزشکی مورد نیاز معلولان به صورت نقدی و غیرنقدی  اقدام 

کنند.
وی تصریح کرد: خیران نیکوکار می توانند کمک های نقدی 
خود برای تأمین تجهیزات پزشکی مورد نیاز معلولان را به 

شماره کارت 6367۹5701۸2۸1340 واریز کنند.
خدمات  تحصیلی،  هزینه  کمک  پرداخت  کرد:  عنوان  وی 
اقلام  هزینه  کمک  پزشکی،  تجهیزات  تأمین  آموزشی، 
مهمترین  از  مسکن  و  اشتغال  وام های  پرداخت  بهداشتی، 

خدمات بهزیستی استان به جامعه هدف است.

سهمیه  جاری  سال  در  گفت:  بیضا  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
ابلاغی کشت جو در این شهرستان 14 هزار و 600 هکتار است.

جهاد  مدیریت  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
کشاورزی شهرستان بیضا، صدیقه مویدی با بیان اینکه از ابتدای آبان 
ماه سال جاری تاکنون بیش از 2 هزار هکتار جو در مزارع بیضا کشت 
شده است اضافه کرد: کشت این محصول استراتژیک تا پایان آذرماه 

ادامه دارد.

و آبی  جو  آن  هکتار   7100 ابلاغی  سطح  این  از  کرد:  اظهار   وی 
7500 هکتار جو دیم است.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا تصریح کرد: سهم ابلاغی جو دیم 
در طرح جهش تولید در دیمزارها نیز 5 هزار هکتار است.

او با اشاره به افزایش 17 درصدی سطح ابلاغ این محصول نسبت به سال 
قبل افزود: در صورت تحقق کشت این سطح پیش بینی می شود بالغ بر 

36 هزار تن جو تولید شود.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا خبر داد؛
افزایش 17 درصدی سطح ابلاغ کشت جو در بیضا


